
Verslag Algemene Ledenvergadering (ALV) 13 april 2023

Aanwezige leden:
Laurie Honig, dhr. van Welie, Arthur den Haan, Willy Smit, Adriaan Los, Brenda Vink, Piet
Zoeteweij, Jan Hagoort, Fokke Goudswaard, Margreeth van Dijk (tweede deel), Els
Hasselaar

Aanwezige bestuursleden:
Evert Hasselaar (voorzitter), Boukje Ferwerda, Margreet Sturm, Jan Wieringa, Hans Koning
(penningmeester), Jan de Mos (secretaris)

1. Welkom door Evert Hasselaar

Evert Hasselaar vat kort samen wat we het afgelopen jaar hebben gedaan en zegt dat de
leden na de ALV in het tweede gedeelte van de avond kunnen aangeven waar ze mee zitten
en wat wij zouden kunnen doen.

2. Jaarrekening

De kascommissie (Arthur den Haan en Anton Prins) is akkoord met de jaarrekening.
De ALV gaat ook akkoord. Volgend jaar bestaat de kascommissie uit Brenda Vink en Anton
Prins

3. Begroting

Een lid vraagt wat we hebben gedaan m.b.t. de ongeveer 20 leden die voor 2023 niet meer
betaald hebben. Hans Koning zegt dat ze na een betalingsverzoek + een rappel + een
bericht van uitschrijving ook de vraag hebben gekregen aan te geven waarom ze niet meer
betaald hebben. Drie leden hebben geantwoord. Ze geven met verschillende bewoordingen
aan geen persoonlijk voordeel meer te zien in een lidmaatschap. Het ideële doel
(stimuleren/helpen andere bewoners, overleg met de gemeente en bevordering
buurtcohesie) vinden ze kennelijk niet belangrijk. Door de komst van nieuwe leden is het
aantal leden overigens weer iets gegroeid t.o.v. 2022.

Een ander lid vraagt of er contact met de (sociale) woningbouwverenigingen is. We zouden
hen bijvoorbeeld subsidie kunnen vragen. Hans Koning zegt dat de
woningbouwverenigingen niet hard lopen. Ze gaan bijvoorbeeld uit van aardgasvrij in 2050
en niet in 2040 en komen bijna niet naar overleggen, zoals over het Gouds Isolatie
Programma. Aan de woningbouwverenigingen subsidie vragen lijkt hem in ieder geval
kansloos wanneer dit niet direct gerelateerd is aan de huurwoningen..

4. Wijzigingen HHR

De ALV gaat eenstemmig akkoord met de voorgestelde contributieverhoging naar €15 per
jaar m.i.v. 2024.



Een lid stelt voor artikel 3.3 van het HHR (over de hoogte van de contributie) te verwijderen
i.p.v. aan te passen. In de statuten staat namelijk alleen dat de ALV beslist over wijziging van
de contributie op voorstel van het bestuur, maar niet dat dit in het HHR moet worden
vastgelegd. Dit voorstel betekent concreet dat het HHR niet voor elke contributiewijziging
behoeft te worden aangepast.Goedkeuring van de ALV van een contributiewijziging blijft
noodzakelijk.

Besluit: artikel 3.3 van het HHR wordt verwijderd

De ALV gaat eenstemmig akkoord om artikel 3.6 van het HHR (over de inning van de
contributie) conform het voorstel van het bestuur te wijzigen.

Besluit: artikel 3.6 van het HHR wordt alsvolgt gewijzigd

Leden ontvangen jaarlijks in januari een verzoek de contributie voor het nieuwe kalenderjaar
te betalen en indien nodig in februari een rappel. Daarnaast kan het bestuur leden vragen
een machtiging tot automatische betaling af te geven.

5. Rondvraag

Fokke Goudswaard bedankt het bestuur van de ECKH voor de samenwerking en
ondersteuning m.b.t. het plan voor een warmtenet Krugerlaan e.o.

Hij meldt alvast de vervolgbijeenkomst over het plan op 9 mei 2023. Alle aanwezigen tijdens
de eerste bijeenkomsten krijgen hiervoor een uitnodiging per e-mail.


